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CONCEPTBESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de Gemeenteraad van 
de gemeente Heiloo op maandag 29 januari 2024 
Voorzitter                    :          M. ten Bruggencate 
Griffie                          :          G.A. Beeksma 
Raadsleden                :  M.P.C. Beemsterboer (Heiloo Lokaal), S.A.M. van Beusekom 

(GBH), Y.E. Bras (PvdA)/ P.Croux na punt 15 (PvdA), M.T. 
Brouwer de Koning (CDA), B.M. Bruin (VVD), M.C. Burkels 
(PvdA), S.C. van Dokkum (D66), M.L. Engelsman (Heiloo-
2000), M.L. van Heusden (Heiloo-2000), H. Hiemstra (CDA), 
A.M. Hopman (D66), E.W. de Jong (GBH), M.C.B.M. Klamer 
(Heiloo-2000), E.J. van Nass (Heiloo-2000), P.J.C. Soonius 
(D66), R.P. van Splunteren (VVD), L.D. Veerbeek (Heiloo-
2000), A.M. Vroegop (VVD). 

Afwezig MKG             : A. Nierop (PvdA) 
 

  
1. Opening en mededelingen 
- Welkom en opening raadsvergadering van 29 januari 2024 door de voorzitter van de 

gemeenteraad. De vz benoemt dat dit een bijzondere raadsvergadering is, want het is de 
eerste raadsvergadering in de nieuwe raadzaal.  

- Afwezig: Raadslid Nierop van de PvdA. 
 

- In memoriam Tom ten Hoope. 
Op 4 januari jl. is Tom ten Hoope (oud-raadslid en oud-wethouder) overleden, zijn 
afscheid was 12 januari jl. 
Mw. Ten Hoope en haar dochter worden welkom geheten door de voorzitter. Zij zijn 
uitgenodigd om het in memoriam van hun echtgenoot en vader bij te wonen. 
De vz en raadslid Veerbeek memoreren de heer Ten Hoope.  
De aanwezigen in de raadzaal houden daarna een minuut stilte  

 
- Mededelingen namens de vz: 

In deze raadsvergadering vinden een paar wisselingen plaats in de raad en commissie. 
De commissie geloofsbrieven heeft dit voorbereid. 
1. Raadslid Bras (PvdA) heeft zijn laatste raadsvergadering. Hij wordt opgevolgd door 

P. Croux als nieuw raadslid. 
2. Commissielid Korthouwer (CDA) stopt met zijn commissiewerk. P. van de Reep is 

kandidaat voor benoeming als nieuw commissielid. 
- Er is een interpellatiedebat aangevraagd door D66.  

 
2a. Agendavaststelling  
- Er is een aangepast concept-raadsbesluit toegevoegd bij punt 12 (herinrichting 

stationsweg/zeeweg) in overleg met commissie op 22 januari jl.   
- Vorige week op 22 januari is een intrekkingsbesluit toegevoegd aan agenda (voor 

Gedragscode 2018). Dit is gebeurd na consultatie en akkoord van het presidium.  
 
Moties en amendement ingediend bij de agendapunten 2, 9 en 12: 
2c. Kostenraming de Beun door H2000, VVD, CDA 
2d. Kostenraming het Baafje door H2000, VVV, CDA 
2e. Inzichten kosten doorstart Baafje door D66 
2f. Uitdaagrecht door GBH 
09. Amendement door D66 bij besluit Cultuurprofiel 
12.1 Stationsweg / Zeeweg – over samenhang met andere projecten door het CDA 
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12.2 Stationsweg / Zeeweg – fietsstraat door het CDA 
 
Vreemd aan de orde ingediend:  
17.1 Blijk van waardering door H2000 en VVD 
17.2 Kleur bekennen / Heiloo fietsdorp door het CDA (is later punt 12.3 geworden)  
17.3 Padden uit de put door GBH 
17.4 Leegstandsverordening door GBH en PvdA     
 
Agendawijzigingen: 
- Afvoeren interpellatiedebat (punt 2b)  

Het aangevraagde interpellatiedebat wordt na een ordevoorstel van dhr. Van Splunteren 
met 5 stemmen tegen (GBH en D66) en 13 stemmen voor (H2000, PvdA, VVD, CDA en 
HL) van de agenda gehaald. 

- Handhaven behandelen moties 2c t/m 2f bij agendapunt 2. 
Raadslid Van Splunteren stelt voor om de bij het debat horende 4 moties nog wel op 
diezelfde plek in de agenda geclusterd te bespreken (punt 2a). Met het oog op de grote 
publieke belangstelling. 
De raad stemt voor dit voorstel met de 2 stemmen van GBH tegen en de rest van de 
fracties voor (16 stemmen). 

- Afvoeren agendapunt Cultuurprofiel (punt 9)  
Raadslid Van Splunteren stelt daarna voor om de bespreking van het Cultuurprofiel over 
2 maanden te bespreken als meer bekend is over de situatie van de Beun.  
De raad stemt voor dit voorstel met de stemmen van PvdA en D66 tegen (5 stemmen) 
en de rest van de fracties voor (13 stemmen voor).  
Dit betekent dat het amendement (09) van D66 ook doorschuift met deze behandeling. 

 
De raad gaat met inachtneming van genoemde zaken akkoord met de aangepaste 
agenda en hiermee is de agenda vastgesteld.  
 
2b. Interpellatiedebat op verzoek van D66 n.a.v. faillissement Heiloo Aktief (vervalt)  
 
Motie 2C. H2000, VVD, CDA Kosten-batenanalyse De Beun   AANGENOMEN 
Inhoud 
 

 

Overwegende dat: 
- de gemeente Heiloo is geconfronteerd met het failliet van Heiloo 

Aktief; 
- hierdoor de exploitatie van de Beun per direct is beëindigd en dat 

de Beun is gesloten; 
- het voortbestaan van de Beun wederom onder druk is komen te 

staan; 
- het college in een raadsinformatiebrief aangeeft een kosten en 

batenanalyse op te maken; 
- hierdoor de Beun minimaal gesloten blijft tot medio Juni 2024; 
- tot deze tijd de gemeenteraad geen rol heeft in de positie van de 

Beun; 
- de gemeenteraad eerder in staat moet worden gesteld om een 

weloverwogen (financiële) keuze te kunnen maken; 
- er burgerinitiatieven aan het ontstaan zijn om de Beun open te 

houden; 
 

Conclusie 
 

 

De raad verzoekt het college om 
Het college te verzoeken een extra inspanning te leveren en binnen 6 
weken een kosten-batenanalyse op te stellen, om deze vervolgens te 
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presenteren aan de gemeenteraad. Tevens te verzoeken om serieuze 
burgerinitiatieven mee te nemen en de haalbaarheid daarvan aan de 
raad terug te koppelen. 
 
en gaat over tot de orde van de dag 

Motie is unaniem aangenomen met 18 stemmen. 
Ph Tromp heeft een toezegging gedaan zie p.4. 
 
Motie 2d. H2000, VVD, CDA Kosten-batenanalyse Zwembad het Baafje 
         AANGENOMEN 
Inhoud 
 

 

Overwegende dat: 
- de gemeente Heiloo is geconfronteerd met het failliet van Heiloo 

Aktief; 
- hierdoor de exploitatie van zwembad het Baafje per direct is 

beëindigd; 
- het niet mogelijk is om zwembad het Baafje te openen medio 

April 2024; 
- het college in een raadsinformatiebrief aangeeft een kosten en 

batenanalyse op te maken; 
- hierdoor zwembad het Baafje minimaal gesloten blijft tot medio 

Juni 2024; 
- tot deze tijd de gemeenteraad geen rol heeft in de positie van 

zwembad het Baafje; 
- de gemeenteraad eerder in staat moet worden gesteld om een 

weloverwogen (financiële) keuze te kunnen maken; 
- er burgerinitiatieven aan het ontstaan zijn om zwembad het 

Baafje open te houden; 
 

Conclusie 
 

 

De raad verzoekt het college om 
 
Het college te verzoeken om een extra inspanning te leveren en 
binnen 6 weken een kosten-batenanalyse op te stellen, om deze 
vervolgens te presenteren aan de gemeenteraad. Hierbij verzoeken wij 
ook om serieuze burgerinitiatieven mee te nemen en de haalbaarheid 
daarvan aan de raad terug te koppelen. 
 
en gaat over tot de orde van de dag 

Motie is unaniem aangenomen 
Ph Tromp heeft een toezegging gedaan zie p.4. 
 
Motie 2e Kostenraming doorstart Baafje van D66 is ingetrokken, met een toezegging van 
ph Tromp zie hieronder p.4 

INGETROKKEN 
Inhoud 
 
Overwegende dat: 
- Met het failliet van Heiloo Aktief de exploitatie van het Baafje is beëindigd; 
- De Heilooër gemeenschap erg gehecht is aan deze voorziening en een doorstart 

daarom meer dan wenselijk is;  
- De gemeenteraad een weloverwogen keuze moet kunnen maken waarbij hij alle 

gemeentelijke kosten tegen elkaar afweegt: 
- We op dit moment nog geen inzicht hebben in de kosten die een doorstart van het 
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Baafje en De Beun met zich meebrengen; 
Gelezen: 
-      De brief van de curator; 

De raad verzoekt het college : 
- Binnen zes weken met een voorstel te komen om helderheid te geven hoe in ieder 

geval het Baafje open gehouden kan worden.  
- Te onderzoeken of een constructie met ondernemers of vrijwilligers, zoals bijvoorbeeld 

bij zwembad de Zien in Uitgeest, mogelijk is. 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 

Deze motie is ingetrokken met de toezegging van ph Tromp  
 

Toezegging ph Tromp bij aangenomen moties 2c, 2d en ingetrokken motie 2e. 
- Ph zal in de gevraagde 6 weken in kaart brengen wat kosten en baten zijn en wat er 

nodig is voor exploitatie. Dan ligt er een eerste schets. Hij geeft daarbij wel aan dat 
plannen met eventuele initiatiefnemers dan nog niet helemaal doorgerekend kunnen zijn.  

 
Vanuit de PvdA wordt gevraagd om in de analyse mee te nemen wat de kosten zijn om een 
soort “light” versie van beheer te laten plaatsvinden. Zodat er een basisonderhoud blijft 
plaatsvinden.  
 
Motie 2F GBH Uitdaagrecht       VERWORPEN  
Inhoud 
 

 

De raad,  
Constaterende dat: 
 
• Het wetsvoorstel “Wet versterking participatie op decentraal niveau” in de 

Gemeentewet een grondslag biedt voor een zogenoemde 
participatieverordening met daarin voorwaarden, waaronder burgers en 
maatschappelijke partijen bepaalde taken van het gemeentebestuur kunnen 
uitvoeren;  

• Met deze wet de huidige verplichte inspraakverordening vervangen wordt 
door een participatieverordening, waarin ook het Uitdaagrecht wordt 
opgenomen; 

• Met de invoering van de Omgevingswet per 1 januari 2024 nog meer nadruk 
is gelegd op participatie. 

• Het Uitdaagrecht (Right tot Challenge) een groep (georganiseerde) inwoners 
de mogelijkheid biedt om taken van de gemeente Heiloo over te nemen, als 
zij denken dat het anders, beter, slimmer en/of goedkoper kan;  

• Het Uitdaagrecht niet (expliciet) is opgenomen in het Participatiebeleid 2022 
van de gemeente Heiloo en het Participatiebeleid het Uitdaagrecht ook niet 
uitsluit; 
 

Overwegende dat: 
 

• Het de ambitie is van de gemeente Heiloo om inwoners als 
belanghebbenden vroegtijdig en actief te betrekken bii voor hen 
belangrijke beleidsambities en projecten (zie Participatiebeleid 2022);  

• De Beun, het Baafje en andere maatschappelijke voorzieningen voor veel 
inwoners van groot belang zijn voor hun geestelijke en fysieke welzijn;  

• De gemeente Heiloo initiatieven vanuit de samenleving verwelkomt en wil 
kijken of zij de realisatie ervan kan ondersteunen en faciliteren (zie 
Participatiebeleid 2022); 
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• De gemeente positieve ervaringen heeft met de initiatieven vanuit de 
samenleving voor onder meer de 2e Sporthal andere gemeenten 
(Bodegraven) met de overname van het beheer van het zwembad door 
inwoners;  

• De gemeente Heiloo zelf beperkt is in haar financiën en personele inzet.  
  

Conclusie 
 

 

De raad verzoekt het college om : 
 

• Te onderzoeken hoe het Uitdaagrecht ingebed kan worden in het huidige 
Participatiebeleid van de gemeente Heiloo; 

• Voor zowel De Beun als voor het Baafje in februari 2024 een pilot te 
starten met het Uitdaagrecht; 

• Hiertoe inwoners te wijzen op de mogelijkheid om van het Uitdaagrecht 
gebruik te maken en hen bij de realisatie te ondersteunen en te faciliteren; 

 
en gaat over tot de orde van de dag. 

Voor: GBH (2 stemmen)  
Tegen: H2000, PvdA, VVD, D66, CDA, Heiloo Lokaal (16 stemmen) 
 
Agendawijziging (unaniem aangenomen)  
I.v.m. het aanwezige publiek wordt agendapunt 12 nu meteen behandeld.   
 
12. Reconstructie Stationsweg / Zeeweg (aangepast dictum)  
De raad besluit: 
1. Voor de Zeeweg (gedeelte tussen Ringweg/Ewisweg en de rotonde 

Heerenweg/Stationsweg) de wegcategorisering GOW30 vast te stellen; 
2. Kennis te nemen van het concept ontwerp Stationsweg-Zeeweg; 
3. Kennis te nemen van het participatietraject en de hieruit voortkomende reacties op het 

ontwerp. 

Voorstel is unaniem aangenomen met 18 stemmen voor het voorstel. 

Stemverklaringen1 7 raadsleden Hiemstra, Vroegop, De Jong, Soonius, Beemsterboer, 
Burkels en Klamer 

Toezegging ph Opdam: 
- In de participatie en uitwerking van de plannen worden de volgende zaken meegenomen: 
Kiss & ride strook, weren van vrachtverkeer Stationsweg, Stationsweg als fietsstraat. 

 
 

 

 

 

 
1 Stemverklaringen zijn terug te luisteren op Raadsvergadering (royalcast.com) 
 

https://channel.royalcast.com/heiloo/#!/heiloo/20240129_1
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Motie 12.1 CDA Herinrichting Stationsweg – Zeeweg in samenhang INGETROKKEN 

Inhoud 
 
 

Overwegende dat; 
 
• Tijdens de commissiebespreking meerdere fracties nadrukkelijk 

hebben aangegeven dat het van groot belang is de verdere uitwerking 
van de Stationsweg – Zeeweg niet als een ‘op zichzelf staande 
ontwikkeling’ maar in samenhang met andere relevante 
ontwikkelingen te beschouwen; 

• De voor die samenhang benodigde ingrediënten op korte termijn (2e 
kwartaal ’24) door het college zijn aangekondigd en daarom geen 
vertraging hoeven te betekenen voor de herinrichting van de 
Stationsweg – Zeeweg. 

 
Conclusie: 
 

 

De raad verzoekt het college: 
 
De herinrichting van de Stationsweg – Zeeweg uit te werken en aan de 
raad te presenteren in samenhang met de aankomende voorstellen voor 
(1) de gebiedsvisie Stationsgebied, (2) het Mobiliteitsplan, (3) het 
Parkeerbeleidsplan en (4) het Fietsbeleidsplan. 
 

Motie is ingetrokken met de toezegging van de ph dat hij dit meeneemt in het traject. 
(zie p.5). 
 
Motie 12.2 CDA Herinrichting Stationsweg als fietsstraat als optie  INGETROKKEN 
Inhoud 
 
 

Overwegende dat; 
 
• Tijdens de commissiebespreking meerdere fracties nadrukkelijk hebben 

aangegeven de behoefte te hebben om de optie Stationsweg als 
fietsstraat bij de verdere uitwerking en consultatie van de inwoners mee 
te nemen; 

• Het concept ‘auto te gast’ (met daarbij passende verkeersremmende 
maatregelen) serieus de aandacht verdient; 

• Op die wijze ook op basis van feiten inzicht wordt verkregen om een 
afgewogen oordeel te geven over de gewenste en passende inrichting 
van de Stationsweg;   

 
Conclusie: 
 

 

De raad verzoekt het college: 
 
De optie inrichting Stationsweg als fietsstraat (‘auto te gast’) bij de 
uitwerking en de consultatie van de inwoners mee te nemen en de raad 
over de uitkomst daarvan te informeren. 
 

Uitwerking en  :  ter vergadering verwijderd uit de tekst. 
 
Motie is ingetrokken met de toezegging van de ph dat hij dit meeneemt in het traject. 
(zie p.5). 
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Motie 12.3 (was 17.2) CDA Kleur bekennen: Heiloo Fietsdorp   AANGEHOUDEN 
Inhoud 
 
 

Overwegende dat; 
 
• Tijdens de commissiebespreking meerdere fracties nadrukkelijk 

hebben gerefereerd aan het feit dat Heiloo Fietsdorp in het 
verkeersplan als ambitie is opgenomen, maar dat dit tot op heden 
weinig tot geen concrete invulling heeft gekregen; 

• Het maken van een duidelijk onderscheid, zowel in bebording als in 
de algehele communicatie, tussen ‘doorgaande wegen’ (met 50 km 
als toegestane snelheid) en vervolgens ALLE andere wegen binnen 
Heiloo als 30 km wegen een noodzakelijke en effectieve manier is 
om de inwoners van Heiloo in hun gedrag te beïnvloeden;  

• Met een dergelijke benadering de inwoners van Heiloo zich veel 
meer bewust worden van hun keuzes én het vermogen om 
gezamenlijk zorg te dragen voor een veilig en leefbaar dorp;   

• Aan een dergelijke benadering als onderdeel van Heiloo Fietsdorp 
tot op heden geen invulling is gegeven.  

 
Conclusie: 
 

 

De raad verzoekt het college: 
 
In bebording alsmede in alle mogelijke vormen van communicatie een 
duidelijk onderscheid aan te brengen tussen ‘doorgaande wegen’ (met 
50 km als toegestane snelheid) en vervolgens ALLE andere wegen 
binnen Heiloo als 30 km wegen aan te duiden. En hierbij invulling te 
geven aan de afgesproken ambitie ‘Heiloo Fietsdorp’.  
 

Motie is aangehouden. 
Toezegging ph Opdam: 
- Het thema “Heiloo fietsdorp” krijgt een plek in het fietsbeleidsplan. 

3a. Vaststellen besluitenlijst raadsvergadering 18 december 2023 
De besluitenlijst wordt vastgesteld. 
 
3b. Vaststellen besluitenlijst raadsvergadering 21 december 2023 
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
4.Overzicht aangenomen moties 29 januari 2024 
De lijst wordt vastgesteld. 
 
5. Vaststellen toezeggingenlijst d.d. 29 januari 2024 
Toezegging ph Opdam:  
Notitie over fietstunnel, komt zo snel mogelijk richting de raad. 

 
De toezeggingenlijst wordt met inachtneming van bovenstaande verder conform advies 
vastgesteld. 
 
6. Vaststellen Lange Termijn Agenda d.d. 29 januari 2024 
De LTA wordt conform voorstel vastgesteld. 
 
7. Vaststellen lijst ingekomen stukken van 7 december 2023 t/m 19 januari 2024 
De lijst ingekomen stukken met de behandelvoorstellen van de griffie wordt conform voorstel 
vastgesteld. 
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8. Terugkoppeling raadswerkgroep regio Alkmaar 
Er is geen nieuws vanuit raadswerkgroep regio Alkmaar. 
 
9. Cultuurprofiel   (Onderwerp is van de agenda gehaald). 
Ook het amendement wordt hiermee doorgeschoven. 

10. Integraal Veiligheidsbeleidsplan Heiloo 2024-2027 
De raad besluit unaniem: 
1. Het Integraal Veiligheidsbeleidsplan Heiloo 2024-2027 vast te stellen. 

Stemverklaring2  raadslid Burkels 
 
11. Pilot gemeenschappelijke adviescommissie Zaffier. 
 
De raad heeft het voorstel verworpen en daarmee besloten het algemeen bestuur van 
Zaffier niet te verzoeken een gemeenschappelijke adviescommissie in te stellen in de 
vorm van een pilot voor een periode van twee jaar. 
 
Het verworpen voorstel luidde:  
1. Het algemeen bestuur van Zaffier te verzoeken een gemeenschappelijke 
adviescommissie in te stellen in de vorm van een pilot voor een periode van twee jaar. 
2. Vooruitlopend op het voorstel dat voor wensen en bedenkingen naar de raad gaat de 
voorkeur uit te spreken voor een grotere afvaardiging dan één persoon per raad in de 
gemeenschappelijke adviescommissie. 
Het voorstel is verworpen: 
 
Tegen:  Heiloo-2000, VVD, Heiloo Lokaal en GBH (11 stemmen) 
Voor:  CDA, PvdA en D66 (7 stemmen) 

Stemverklaring3  raadsleden Bruin, Hiemstra, Van Dokkum, Beemsterboer, Burkels en Van 
Heusden. 
 
Agendapunt 12 is na punt 2 behandeld. 
 
13. Afscheid raadslid Y.Bras  
Vz houdt een toespraak waarin ze raadslid Y. Bras bedankt voor zijn inzet. 
Raadslid Bras houdt een afscheidstoespraak.  
Vz reikt bloemen uit aan raadslid Bras namens de raad. 
 
Tevens houdt de vz een toespraak voor het afscheid van commissielid H. Korthouwer. 
Ook hij ontvangt een bos bloemen namens de raad. 
 
13. Verslag commissie geloofsbrieven over toelating raadslid en benoeming 
commissielid 
De commissie geloofsbrieven bestaat uit de raadsleden Beemsterboer, Bruin en Van 
Heusden. 
Toelichting over het onderzoek en de uitkomsten door de voorzitter commissie 
geloofsbrieven, raadslid Beemsterboer. 
 
 
 

 
2 Stemverklaringen zijn terug te luisteren via Raadsvergadering (royalcast.com)  
3 Stemverklaringen zijn terug te luisteren via Raadsvergadering (royalcast.com)  

https://channel.royalcast.com/heiloo/#!/heiloo/20240129_1
https://channel.royalcast.com/heiloo/#!/heiloo/20240129_1
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Conclusies   
De commissie geloofsbrieven concludeert dat alle geloofsbrieven van de twee kandidaten  
ingevuld en ondertekend zijn aangeleverd en dat er geen wettelijke belemmeringen zijn voor 
toelating tot de gemeenteraad (P.J.  Croux) en benoeming tot commissielid door de 
gemeenteraad (P.J.T. van de Reep). 
De raad besluit unaniem: 
1. akkoord te gaan met het verslag van de commissie van onderzoek geloofsbrieven over: 
a. dhr. P. J. Croux; 
b. dhr. P.T.J. van de Reep. 
2. te besluiten om P.J. Croux toe te laten tot de gemeenteraad van Heiloo; 
3. te besluiten P.T.J van de Reep te benoemen als commissielid. 
 
14.  Beëdiging / afleggen van de verklaring en belofte door raadslid en commissielid, 
niet-zijnde raadslid  
Raadslid Croux en commissielid Van de Reep leggen respectievelijk de verklaring en belofte 
en de eed af. 
Zij ontvangen een bos bloemen namens de raad. 
 
16. Intrekkingsbesluit Gedragscode publiceren persoonsgegevens  website gemeente 
Heiloo 2018 
De raad besluit unaniem: 

1. In te trekken de Gedragscode publiceren persoonsgegevens website gemeente 
Heiloo 2018. 

2. Dit besluit treedt in werking met ingang van de dag na bekendmaking en werkt terug 
tot en met 1 januari 2024. 

 
17. Moties vreemd aan de agenda 
 
Motie 17.1 VVD H2000 blijk van waardering    INGETROKKEN 
Inhoud 
 
 

Overwegende dat: 
• Er op dit moment drie vormen van waardering bestaan die door het 

college van Heiloo aan inwoners kunnen worden verstrekt, nl. de 
erepenning, de waarderingsspeld en het jeugdlintje; 

• De erepenning alleen kan worden verstrekt aan “een 
gemeentebestuurder die zich gedurende lange tijd heeft ingezet voor de 
gemeente Heiloo”; 

• De Heiloo waarderingsspeld alleen kan worden verstrekt aan “een 
persoon of organisatie die een bijzondere prestatie heeft verricht of die 
bijzondere waardering verdient voor de activiteiten die deze persoon of 
organisatie gedurende lange tijd heeft verricht. Deze speld kan ook 
uitgereikt worden bij de viering van bijvoorbeeld een bijzonder jubileum 
of afscheid”; 

• Het Heiloo Jeugdlintje kan uitgereikt worden aan “een jongere of groep 
jongeren die een bijzondere prestatie heeft/hebben verricht en daarmee 
een voorbeeld is/zijn voor leeftijdgenoten en alle overige inwoners van 
de gemeente Heiloo. Het jeugdlintje wordt alleen uitgereikt aan jongeren 
jonger dan 18 jaar.” Voor toekenning van het jeugdlintje geldt een 
voordracht en/of advies van de Jongerenraad waarna het college over 
toekenning besluit. 

• Er op grond van deze omschrijvingen voor een uitzonderlijke eenmalige 
prestatie dus geen mogelijkheid bestaat om hiervoor een blijk van 
waardering te geven; 

• Er op grond van het feit dat er geen jongerenraad meer bestaat geen 
mogelijkheid bestaat om een jeugdlintje uit te reiken; 
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• De toekenning van een blijk van waardering voor een bijzondere 
prestatie een collegebevoegdheid is; 

• Gelet op het bovenstaande het opportuun en gewenst is dat het college 
de ‘Beleidsregels gemeentelijke onderscheidingen Heiloo 2022’ door 
middel van een nieuw collegebesluit zodanig aanpast, dat het zowel 
mogelijk wordt om een blijk van waardering uit te reiken aan een of 
meerdere personen voor een eenmalige bijzondere prestatie als dat de 
mogelijkheid blijft bestaan dat er een jeugdlintje kan worden uitgereikt, 
indien dat gewenst is. 

Verzoekt 
het college 
 

 

• Een collegebesluit te nemen om de ‘Beleidsregels gemeentelijke 
onderscheidingen Heiloo 2022’ zodanig aan te passen dat het zowel 
mogelijk wordt om een blijk van waardering uit te reiken aan een of 
meerdere personen voor een eenmalige bijzondere prestatie als dat de 
mogelijkheid blijft bestaan dat er een jeugdlintje kan worden uitgereikt, 
indien dat gewenst is. 

 
…en gaat over tot de orde van de dag. 

Motie is ingetrokken. 
 
Toezegging van ph Ten Bruggencate: 
Ph zegt toe dat bij de uitreiking van een waarderingsspeld en – lintje in de praktijk geldt dat 
ook incidentele bijzondere prestaties kunnen worden beloond, maar dat de tekst wel 
duidelijk moet zijn en dat er even naar de tekst gekeken wordt of die aangepast moet 
worden (met een punt, komma of hoofdletter). 

De motie wordt ingetrokken met de toezegging van de PH  dat eenmaligheid niet uitgesloten 
wordt en dat men de toezegging gestand gedaan ziet worden dat het college dit zal 
aanpassen.  

 
Motie 17.2 is verplaatst en motie 12.3 geworden. 
 
Motie 17.3 GBH Red padden uit de put                                        AANGEHOUDEN 
Inhoud 
 

 

De raad,  
 
Constaterende dat: 
 

• Amfibieën in de ecologie een sleutelrol spelen;  
• Simpele meterputten (zelfs met deksel), holtes onder stoeproosters en 

keldergaten voor kikkers, padden en salamanders (amfibieën) 
dodelijke vallen vormen; 

• Onderzoek van Stichting Ravon uitwijst dat er jaarlijks in Nederland 
tussen de 1 a 2.5 miljoen amfibieën in kolken vallen; 

• Bij diverse bouwprojecten, naast regulier onderhoud en vervanging 
van rioolputten, in de komende periode ook nieuwe kolken en putten in 
gebruik zullen genomen worden; 

• Onze gemeente in de komende periode ook een nieuw 
klimaatadaptatiebeleid en een nieuwe dierenwelzijns-nota gaat 
vaststellen. 
 

Overwegende dat: 
 

• Er sinds een paar maanden een nieuwe oplossing van Stichting 
RAVON is;  
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• De gemeente Heiloo al eerder (Pastoor van Muyenweg, Belieslaan ) 
een vergelijkbare oplossing met positieve resultaten uitgevoerd heeft;  

• De gemeente Heiloo in de a.s. periode aandacht aan amfibieën wil 
bestede, 

• Omtrent de eerdergenoemde aspecten (nieuwe riool- en 
waterafvoerputten én nieuw klimaatadaptatiebeleid) zo’n nieuwe 
oplossing qua timing goed uitkomt. 

Conclusie 
 

 

De raad verzoekt het college om 
• Te onderzoeken en te prioriteren op welke locaties binnen Heiloo 

amfibievriendelijke kolken geschikt en wenselijk zijn. 
• Uitbreiding van het aantal amfibievriendelijke kolken uit te voeren, naar 

gelang de prioritering uit punt 1. 
• Het financiële verschil door de keuze voor diervriendelijke kolken t.o.v. 

standaard kolken binnen de begrotingspost dierenwelzijn te dekken; 
• De resultaten van dit onderzoek, samen met eventuele aanbevelingen 

en actiepunten, te verwerken in de relatieve beleidsdomeinen, zoals 
dierenwelzijn en biodiversiteit. 

• De raad over de stand van zaken vóór 31-12-2024 te informeren. 
 

 en gaat over tot de orde van de dag. 
 

Motie is aangehouden 
GBH houdt de motie aan en gaat bij dit voorstel een kostenoverzicht leveren. 
 
 
Motie 17.4 GBH, PvdA Leegstandsverordening                VERWORPEN     
Inhoud 
 

 

De raad,  
 
Constaterende dat: 
 

• Er in Heiloo een grote behoefte is aan betaalbare huurwoningen en 
vooral aan sociale huurwoningen (met een huur tot 879,55 per 
maand); 

• De wachttijden bij SVNK voor dergelijke huurwoningen variëren van 5 
tot 10 jaar;  

• Heimstaden haar woningen in Heiloo (Ypehove, Kerkakkers) niet 
toewijst via SVNK; 

• Er op dit moment in Ypehove 6 betaalbare huurwoningen leeg staan 
waarvan 2 in de sociale huursector; 

• Er van deze 6 woningen één al 5 maanden leeg staat en één al 4 
maanden;  

• Deze woningen vallen binnen de categorie die door SVNK worden 
toegewezen 

 
Overwegende dat: 
 

• Leegstand van betaalbare huurwoningen maatschappelijk ongewenst 
is; 

• Dat de gemeente Heiloo sinds 1 januari 2024 een meldpunt voor 
huurmisstanden heeft (in het kader van de  Wet goed 
verhuurderschap); 

• Dat de gemeente Heiloo in haar APV geen leegstandsverordening 
heeft. 
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Conclusie 
 

 

De raad verzoekt het college om 
 

• In de APV een “Leegstandsverordening” op te nemen op grond 
waarvan de verhuurder een meldingsplicht heeft van langdurige 
leegstand (langer dan 6 maanden) met boetebeding bij overtreding 
van de meldingsplicht; 

• Op grond van deze “Leegstandsverordening” binnen twee maanden 
na melding in te grijpen (een leegstandsoverleg met de 
verhuurder/een huurder via SVNK voordragen, etc); 

• Op grond van deze “Leegstandsverordening” een bindende 
“Leegstandsbeschikking” vast te stellen (termijn waarbinnen verhuurd 
moet worden, maximale marktconforme huurprijs, leegstandswet 
vergunning, etc); 

• Hierbij te onderzoeken of de procedures kunnen worden bekort op 
basis van de Crisis- en Herstelwet (zie Amsterdam);  

• Meldingen over langdurige leegstand van betaalbare huurwoningen 
op te nemen in het takenpakket van het Meldpunt Wet goed 
verhuurderschap. 

 
en gaat over tot de orde van de dag. 

 
Voor: GBH, PvdA (4 stemmen)  
Tegen: H2000, VVD, D66, CDA, HL (14 stemmen)  
 
18. Vragen en mededelingen vanuit de raad  
Hier wordt geen gebruik van gemaakt 
 
19. Sluiting  
De voorzitter bedankt de raadsleden voor hun bijdrage aan de eerste raadsvergadering van 
het jaar vanavond in deze nieuwe zaal.  
De griffie wordt met applaus bedankt voor hun inzet voor de inrichting van de zaal, 
technische faciliteiten en de technische ondersteuning. 
 
De vz sluit de raadsvergadering om 22:15 uur. 
 
Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van maandag 26 februari 2024. 
 
 
Deze vergadering is terug te kijken via de website van de gemeente 
(https://www.heiloo.nl/raad-en-college, tegel Vergadering (terug)kijken. 
Voor meer informatie over de besluitenlijst kunt u terecht bij de griffie van de raad van de 
gemeente Heiloo: telefoonnummer 072-535 67 92 of griffie@heiloo.nl. 

https://www.heiloo.nl/raad-en-college
mailto:griffie@heiloo.nl

